S.K.H. Lui Ming Choi Secondary School

聖公會呂明才中學

Application for Secondary Two Place (2025-2026)

中二學位申請表(2025-2026)

Name of Student: (English)		學生中文姓名:	
Student Reference No. (STRN) 學生編號	: 🗌 🗎 🗀		
Date of Birth 出生日期:	Place of Birth	出生地點:	
HK ID No.香港身份証號碼:	()	Sex 性別: F□ M	
Residential Address 住址:			Photograph
			相 片
Home Telephone No.住宅電話號碼.:			
Primary language 主要語言: (普通話 / 粵語 / 英語) Other 其他 :			
Name of past primary school 曾就讀小學名稱:			
AM Section 上午校 □ PM Section	n下午校 🗖	Whole Day 全日制口]
Name of present secondary school 現就讀之中學名稱:			
Activities inside present school 校內活動:			
Activities outside present school: 校外活動	助:		
Talents and Skills 專長及技能:			
Name of Parent 家長 / Guardian 監護人類	性名:	Relation	ı 關係:
Guardian Email address 監護人常用電郵地址:			
Is the parent an alumnus / alumna 家長是否校友?□Yes 是 □No 不是			
(If yes, year of S.5 graduation 如是,中五畢業年份:)			
Residential Address 住址:			
Contact Telephone No. 聯絡電話號碼:			
Occupation 職業:			
Name of Company 公司名稱:			
Company Telephone No.公司電話號碼:			
Company Address 公司地址:			
Name(s) of sibling(s) who has/have studied in this school 曾就讀本校之兄弟/姊妹姓名: (1)(2)			
Name(s) of sibling(s) studying in this school at present 現就讀本校之兄弟/姊妹姓名: (1)(2)			
I declare that all information submitted is correct. 以上填報各項,均屬確實。			
Date/日期		Signa	ature of Parent / Guardian
			家長/監護人簽署
For Office Use only 只供本校填寫			
Copies of documents submitted: School reports School reports	School reports		
H.K. ID Card for P.6	for S.1		
Remarks:			

Note:

- 1. This application form must be returned to the school office by 4:00 p.m., 20th June, 2025. (Application by post will not be accepted.)
- 2. Photocopies of HKID Card and school reports for P.6 and S.1 must be submitted together with this application.
- 3. Selected candidates will be notified via phone on 20th June, 2025 and they are required to attend the admission test at 8:30 a.m., 10th July 2025.
- 4. In case the EDB announces the closure of school due to inclement weather or other reasons, the test on that day will be postponed to 12th July, 2025 (tentative).
- 5. Applicants who are absent from the admission test will not be considered.

*Personal information collection statement

Aim of collecting information:

All the personal information collected will only be used for school record purpose.

Accessing personal data:

According to the Personal Data (Privacy) Ordinance, you have the right to access and amend the personal data provided on the application form. Please contact the school if needed.

注意事項:

- 1. 申請表須於 2025 年 6 月 20 日下午 4 時前交回校務處。(本校不接受郵遞申請)
- 2. 申請人遞交申請表時,必須一併呈交兒童身份証影印本、小六成績表影印本及中一成績表影 印本。
- 3. 合資格之考生將於 2025 年 6 月 25 日透過電話通知,並請於 2025 年 7 月 10 日上午 8 時 30 分到校參加甄別考試。
- 4. 如遇天氣惡劣或因其他因素,教育局宣佈停課,當天全部考試將會順延至 2025 年 7 月 12 日 (暫定)。
- 5. 缺席甄別考試之學生將不會被考慮其申請。

* 收集個人資料聲明

收集目的:

本校收集以上個人資料,只作紀錄及存檔之用。

索閱個人資料:

根據《個人資料(私隱)條例》,你有權要求索閱和修訂你所提供的資料。如有需要,請與學校聯絡。